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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

Zápis z konference ZO ČZS – Kryblice 

Datum konání :  8. března 2014 

Přítomni :          dle prezenční listiny 

     Předseda ZO ČZS př. Roza seznámil přítomné s následujícím programem : 

1. Zahájení 

2. Volba volební a mandátové komise 

3. Zpráva o činnosti za rok 2013 

4. Zpráva o hospodaření za r. 2013 a návrh rozpočtu na r. 2014 

5. Zpráva revizní komise 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise a plán na rok 2014  

7. Diskuse 

8. Zpráva mandátové komise 

9. Zpráva volební komise 

10. Plnění usnesení za r. 2013 

11. Návrh usnesení na r. 2014 

12. Závěr  

 

1. Zahájení  

Předseda př. Roza zahájil jednání konference ZO ČZS a přivítal přítomné 
delegáty. Minutou ticha byla uctěna památka zahrádkářů zesnulých v roce 
2013. 

 

2. Volba volební a mandátové komise 

Předseda př. Roza přednesl návrh na složení volební a mandátové komise. 

Volební komise ve složení Václav Roza, Pavel Attl a Jan Mertin byla 
jednohlasně schválena. 

Mandátová  komise ve složení Ladislav Červeňák, Ladislav Jaroš a Václav 
Herout  byla jednohlasně schválena. 

 

3. Zpráva o činnosti za rok 2013 

Zprávu o činnosti přednesl  místopředseda ZO ČZS př. Attl , který m.j. 

- podal informaci o některých změnách ve Stanovách ČZS, které musely být 
dány do souladu s novým  občanským zákoníkem 

- podal informaci o současném stavu členské základny 

- informoval o volných parcelách 
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- upozornil na nutnost dodržování osadního řádu 

- upozornil na dlouhodobě neudržované zahrádky, na nutnost udržování cest, 
plotů, hlavní brány i malých branek 

- upozornil na jízdy motorových vozidel a jejich parkování v kolonii 

- připomněl zákaz jakékoliv manipulace a zasahování do sloupků rozvodů 
elektřiny 

- upozornil na umístění nové informační skříňky ZO ČZS na hlavní kryblické 
ulici – na stěně prodejny COOP 

- i když na členských schůzích jednotlivých osad byli zahrádkáři seznámeni o 
potřebě sestavení adresáře E-mailových adres, připomněl , že  je možno tento   
adresář nadále doplňovat 

 

4.  Zpráva o hospodaření za rok 2013 a návrh rozpočtu na rok 2014 

Zprávu o hospodaření ZO za rok 2013 a návrh na rozpočet roku 2014, 
přednesla  pokladní ZO ČZS př. Gojdášová.  

Zpráva o hospodaření a rozpočet na r. 2014  je přílohou originál zápisu. 

 

5. Zpráva revizní komise 

Zprávu o provedené kontrole hospodaření s finančními prostředky za rok 2013  
přednesla př. Kučerová. Kontrolou nebyly zjištěny žádné nedostatky. Revizní 
komise doporučuje sestavovat rozpočet vyrovnaný, případné překročení 
některých položek v průběhu roku řešit ve výboru. Vzhledem k tomu, že 
současná revizní komise končí svoji činnost, popřála př. Kučerová novému 
výboru i novým členům revizní komise dobrou spolupráci. 

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2013 je přílohou originál 
zápisu. 

 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2014 

Ve zprávě o činnosti dílenské komise př. Vaněk m.j. uvedl, že byla prováděna 
pravidelná kontrola čerpací stanice, byl proveden svoz šrotu z jednotlivých 
osad, provedena úprava a zpevnění  svahu příjezdu k lisovně, uložení 
svodových žlabů o hlavní brány, pro lisovnu ovoce byla zhotovena nová 
výkonnější drtička ovoce a provedeny úklidové práce po pokáceném ořechu u 
hlavní budovy, které byla značně náročné. 

V roce 2014  budou m.j. dokončeny zásobníky na uložení písku, proveden 
tradiční svoz železné šrotu, vybudován přístěnek na umístění kompresoru a 
rozvod vzduchu v dílně. 

Zpráva o činnosti dílenské komise za rok 2013 a plán práce na rok 2014  je 
přílohou originál zápisu. 
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7. Diskuse 

V diskusi byly projednávány tyto záležitosti : 

- př. Mertin, který svoji funkci předává př. Petru Bartůňkovi 
z osady A1, se s přítomnými rozloučil a všem popřál hodně 
zahrádkářských úspěchů 

- doporučeno výboru ZO využívat ke schůzím velkou zasedací 
místnost v hospodářské budově, dávat zápisy na vědomí všem 
zahrádkářům 

- z ekonomického hlediska není možné, aby zápisy byly 
rozesílány jednotlivým zahrádkářům. Zápisy jsou k nahlédnutí 
v informační skříňce na prodejně COOP na kryblické ulici a 
dále v informačních skříňkách v jednotlivých osadách, včetně 
velké informační tabule u hlavní brány do zahrádkářské kolonie 
i a internetových stránkách naší organizace 

- diskutována kontrola elektrických sloupků – budování el. 
sloupků platila organizace ZO, nyní jsou napsány na majitele, 
kterými je Východočeská energetika. Upozorněno na zákaz 
neodborné manipulace s el. sloupky. 

- upozorněno na internetové stránky zahrádkářské kolonie, kde 
jsou k nahlédnutí zápisy ze schůzí a další informace, týkající 
se naší zahr. kolonie. 

 

         Př. Vaněk předal odcházejícím členům výboru a předsedkyni kontrolní komise 
ZO ČZS věcné dárky a poděkoval jim za dosavadní spolupráci. 

 

8. Zpráva mandátové komise 

Mandátová komise konstatuje, že na dnešní konferenci je přítomno 37 
delegátů, tj. 63 %.  

Konference je usnášeníschopná. 

 

9. Zpráva volební komise 

Př. Roza uvedl, že dle nového volebního řádu byli na schůzích jednotlivých 
osad do výborů osad zvoleni na 5tileté období tito členové: 

A1 – nově zvolený výbor ZO  ČZS v termínu do 30.9.2014 formou kooptace 
zajistí ustavení výboru osady A1 

A2 – předseda - Otakar Waldeker, členové -  Václav Herout, Milan Jirsa, Jan 
Kusý, Jiří Zahradník 

B – předseda – Ladislav Červeňák, členové -  Petr Nymsa a Jaroslava 
Kubíčková 

C – předseda – Ladislav Jaroš, členové – Věra Mimrová, Pavel Otruba, Marie 
Šímová a Anna Špatenková 

Zvolení předsedové osad jsou členy hlavního výboru. 
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Př. Roza  dále přednesl tyto návrhy na obsazení hlavního výboru ZO ČZS  na 
období 5ti let : 

Přítomnými delegáty byl jednohlasně zvolen : 

do funkce předsedy ZO ČZS  př.  Josef Vaněk a do funkce  místopředsedy př. 
Milan Jirsa. 

Do hlavního výboru ZO ČZS byli přítomnými delegáty jednohlasně zvoleni tito 
členové : 

Petr Bartůněk, Miloslava Gojdášová, Miroslava Jezdinská a Ladislav Jaroš. 

Zástupcem do Územní rady ČZS byl přítomnými delegáty jmenován Josef 
Vaněk. 

Jako delegáti na konferenci Územní rady ČZS se za naši organizaci ZO 
zúčastní př. Josef Vaněk, Ladislav Jaroš a Milan Jirsa. 

Do revizní komise ZO ČZS byli přítomnými delegáty jednohlasně zvoleni tito 
členové :  předseda - Ing. Magdalena Nálevková, členové – Zdeňka Jiroutová 
a Zdeňka Millerová 

 

10. Plnění usnesení za rok 2013 

Předseda ZO př. Roza provedl zhodnocení usnesení za rok 2013. 

 

11. Návrh na usnesení na rok 2014  

 

a) delegáti berou na vědomí : 

- zprávu  o činnosti za rok 2013 

- zprávu o činnosti dílenské komise 

 

b) delegáti schvalují 

- nově zvolený hlavní výbor dle zápisu na období r. 2014 – 2019 

- výbory dle návrhu a schválení členskými schůzemi osad   

- zprávu o hospodaření za rok 2013 a návrh rozpočtu na rok 2014  

- zprávu revizní komise za rok 2013 

- plán práce dílenské komise na rok 2014 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2013 

 

c) delegáti ukládají 

- zajistit ustavení výboru a schválit formou kooptace výbor osady A1 
T: 30.9.2014, O: předseda výboru 

- doplnit dílenskou komisi o 2 členy T: 31.12.2014, O: předseda 
výboru 
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- doplnit hlavní výbor, případně osadní výbory formou kooptace, dle 
nového volebního řádu. Kooptaci musí schválit hlavní výbor. 
Případné usnesení bude předloženo nejbližší konferenci ke 
schválení. T: dle potřeby, O: předseda výboru 

- pravidelně projednávat ve výboru ZO plnění rozpočtu. T: 1 x za dva 
měsíce. O: pokladní ZO 

- zajistit do Územní rady jednoho člena. T: ihned, O: předseda výboru 

- přes osadní výbory sledovat plnění osadního řádu a z neplnění 
vyvozovat závěry. T: pravidelně, O: místopředseda 

 

             Usnesení z konference ZO ČZS bylo přítomnými delegáty jednohlasně 
schváleno. 

 

12. Závěr 

Př. Roza poděkoval přítomným za dosavadní spolupráci, popřál hodně 
úspěchů při práci na zahrádkách a jednání konference ukončil. 

 

 

 

-   -   - 

 

 

 

 

 

Zapsala : Miroslava Jezdinská 

 

 


